天保民學校 通告(二零二二至二三年度十一月份)

- (一) 11 月 14 日(星期一)起本校同學全體轉換冬季校服;換季前,各同學可因應個別需要 選擇穿着適當校服;學生可加穿純白色或純深藍色毛綫外套;請勿穿其他顏色/款式 外套。衣物請用不脫色水筆寫上學生姓名,以免遺失。
- (二) 學校假期調動:教職員專業發展日改為12月5日(星期一)舉行,而11月23日(星 期三)則為學校假期,學生毋須回校上課,敬希垂注。
- (三) 有鑑疫情仍然持續,原定11月18日(星期五)舉行之學校旅行取消,學生將會按照 當日之時間表留校上課。
- (四) 學校之手提電話號碼由 10 月份起已更改為 66635931。為方便家長能經 whatsapp 即 時接收到學校的訊息,請各位家長將學校之手提電話號碼儲存至聯絡人通訊錄中。
- (五) 請十一歲以上剛換取兒童身份證的同學交身份證影印本一份回校以存紀錄。
- (六) 為預防新型冠狀病毒及流行性感冒等疾病在校園擴散,請家長繼續每天為子女在上 學前量度體溫,並於手冊內之「量度體温及快速抗原檢測記錄表」作記錄,以便檢查。
- (七) 十一月份應交費用,將於11月30日經自動轉帳收取,祈為留意。

LL ZA

此致			
貴家長			
			天保民學校謹啟
			二零二二年十月三十一日
	%		
		天保民學校	
	通告 (二零二二	至二三年度十一月份)—回	<u>條</u>

本人已阅	組学生	

此致 天保民學校

家長簽署	:	

期:二零二二年_____月___日 日

Mary Rose School 2022-2023

To: All parents

Date: 31st October, 2022

Monthly Circular (November)

- 1. Students are required to wear winter school uniform starting from 14th November 2022, Monday onwards. In the meantime, students may wear either summer or winter uniform according to personal preference. Students may wear only white or dark blue sweater. Please put down student's name on all of the school uniforms for recognition.
- 2. Change on the arrangement of school holiday: Staff Development Day would be rescheduled to 5 December 2022 (Friday), and 23 November 2022 (Wednesday) would remain closed for school holiday, students do not have to come to school.
- 3. As the COVID-19 epidemic still prevail, the School Picnic scheduled on 18 November 2022 (Friday) would be cancelled, students would remain in school for classes according to the timetable of that day.
- 4. From October 2022, the school's mobile phone number was changed to 66635931. Parents are advised to save the mobile phone number of the school into your mobile phone's contact list so that you could receive messages instantly from the school via WhatsApp.
- 5. For recording purposes, students who aged 11 or above and have applied for the juvenile identity card, please make a copy of the ID card and hand in the copy to school.
- 6. To prevent the spread of diseases such as COVID-19 and influenza in school, parents/guardians please record the temperature of your child on the Student's Handbook every day before sending him/her to school.
- 7. Fees for November, 2022 will be charged via autopay on 30th November, 2022.
 <If you have any enquiries, please contact the school social worker.>

Signature of parent:	
•	